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Starosta Powiatu Świeckiego

Barbara Studzińska

Na podstawie art. 21 ust. 9 ustawy o samorządzie powiatowym z dnia 5 czerwca 1998 roku 
(Dz. U. 1998 Nr 91 Poz. 578) składam interpelację w sprawie stanowiska zarządu powiatu 
świeckiego przedstawionego na spotkaniu w dn. 21 listopada 2019r.

W dniu 21 listopada 2019r. w starostwie powiatowym w Świeciu odbyło się spotkanie 
„Kujawsko-pomorskie u progu III dekady XXI wieku", które jest początkiem konsultacji związanych 
z tworzeniem nowej strategii rozwoju naszego województwa. Pani starosta Barbara Studzińska 
wskazała na skarbnika Dariusza Woźniaka, jako na osobę, która przedstawić miała stanowisko 
powiatu świeckiego.
W związku z wypowiedzią skarbnika dotyczącą budowy kolei do Świecia proszę o udzielenie 
odpowiedzi na następujące pytania:

1. Czy pan Dariusz Woźniak rzeczywiście przedstawił oficjalne stanowisko powiatu 
w przedmiotowej sprawie? Jeśli tak to proszę o wskazanie protokołu posiedzenia zarządu 
lub rady, na którym zapadły takie ustalenia. Jeśli nie - poproszę o informację dlaczego 
pozwolono na przedstawianie tak daleko idących opinii w imieniu samorządu powiatowego, 
a jednocześnie o przedstawienie wiążącego stanowiska w temacie.

2. Jakie krotki poczynił powiat świecki do tej pory w związku z rządowymi planami 
przywrócenia połączeń kolejowych do Świecia i Chełmna, w tym jakie pisma i uzgodnienia 
poczyniono, jakimi analizami i badaniami dysponuje starosta w tej sprawie - zarówno 
pozyskanymi z zewnątrz jak i zleconymi przez powiat świecki w celu pozyskania 
wartościowych danych pozwalających na prawidłowe wnioskowanie. W przypadku braku 
tego typu dokumentów wnoszę o wyjaśnienie na jakiego typu danych się opierano.

3. Czy widzi Pani możliwość zaangażowania finansowego powiatu świeckiego w realizację 
inwestycji programu Kolej Plus (z informacji rządowych wynika, że samorządy pokryć mają 
15 procent wartości inwestycji). Jeśli tak, w jakiej wysokości jest to możliwe - proszę o dane 
zbieżne z aktualnymi prognozami wieloletnimi, planem inwestycji i prognozami dochodów 
powiatu. Czy i kiedy uzgadniano z innymi partnerami możliwość współfinansowania udziału 
samorządowego.
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